



Important Note:

Calculation of the number of trips made by each principal cardholder and his/her supplementary cardholder(s) will be **combined**. Under this calculation, the preferential price of HK\$350 per trip per vehicle is applicable for the first 6 trips in a calendar year (based on the actual appointment date). From the 7th trip onwards, the regular price of HK\$800 per trip per vehicle will be charged.

BEA World Mastercard Airport Transfer Limousine Service Booking Form

Reservation Methods: (Email) bea@airportlimousine.com.hk/(Fax) 3152 2791

Please submit the completed form **at least 48 hours but not more than 30 calendar days prior to the appointment date**.

Each cardholder can only reserve **1 vehicle** per trip. The service is subject to limousine availability.

The BEA Flyer World Mastercard and the Hong Kong Racehorse Owners Association World Mastercard are excluded from this privilege.

Cardholder Information (Personal data will be used for booking purposes only.)

Cardholder English name (must be one of the passengers):			
Contact tel. no.:	Email:	Fax no.:	
BEA World Mastercard account number:	5 4 5 2	2 9	Expiry date (month/year):

Booking Details

Service type ¹ :	<input type="checkbox"/> One way (please fill in details in the column under Single Trip)	
	<input type="checkbox"/> Round trip (please fill in details in both columns under Single Trip and Return Trip)	
	Single Trip	Return Trip
Car type (Subject to availability):	<input type="checkbox"/> Mercedes-Benz S-Class (4-seater)	<input type="checkbox"/> Mercedes-Benz S-Class (4-seater)
	<input type="checkbox"/> Toyota Alphard Deluxe Van (6-seater)	<input type="checkbox"/> Toyota Alphard Deluxe Van (6-seater)
No. of passenger(s) (including cardholder):		
Pick up date and time ² :		
Pick up location:		
Drop off location:		
Flight no.:		
Departure/arrival time:		
Stopover ³ (if any):		
Special request (if any):		

The Cardholder must present the registered BEA World Mastercard and sign the confirmation slip when boarding the limousine. Otherwise, the regular price¹ per vehicle per trip shall be charged to the BEA World Mastercard.

Cardholder's signature: _____ Date: _____
(same as the signature on the credit card)

An email confirmation will be sent to the cardholder within 2 calendar days upon receiving the completed form. The service fee and surcharge (if applicable) will be charged to the BEA World Mastercard. Please contact **Airport Limousine Services Ltd.** on **2116 3133** (9:00am – 6:00pm on Mondays to Fridays, 9:00am – 1:00pm on Saturdays) for any enquiries or to amend or cancel your booking⁴. If you have any queries within 24 hours before the appointment time, please contact 9155 0029 (24 hours service hotline).

	Preferential Price	Regular Price
¹ Service fee (per trip per vehicle inclusive of luggage handling charges, fuel, and tunnel and bridge tolls (if any).)	HK\$350	HK\$800
Surcharge: (charged by Airport Limousine Services Ltd.)		
² Midnight surcharge	HK\$200 per trip per vehicle for using services between 00:00 and 06:59	
³ Stopover charge	HK\$250 per extra stop en-route to the destination	
⁴ Amendment/ cancellation fee	HK\$400 for any amendments or cancellations made less than 24 hours before the scheduled appointment time. Amendments and cancellations must be made by email to Airport Limousine Services Ltd.	
Waiting charge	Departure: if the waiting period exceeds 20 minutes from the scheduled appointment time, HK\$150 will be charged for every 15 minutes Arrival: if the waiting period exceeds 1 hour of the actual arrival time, HK\$150 will be charged for every 15 minutes	
No show	HK\$880	
Meet & greet service	HK\$200 for the personal meet & greet service at Hong Kong Airport Arrival Hall B	

Other Terms and Conditions:

1. A parking fee will be charged separately if parking is required at the pick up location.
2. The luggage handling limit is subject to the capacity of the selected vehicle's luggage compartment.
3. A luggage claim of up to HK\$500 shall be provided by Airport Limousine Services Ltd. for lost or damaged luggage.
4. Airport Limousine Services Ltd. reserves the right to vary the surcharges at any time without prior notice.
5. Cardholders can check the number of used trips by calling the BEA World Mastercard Customer Services Hotline on 3608 6618 or using Cyberbanking.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

Issued by The Bank of East Asia, Limited 東亞銀行有限公司刊發



注意：

每位主卡持卡人及其附屬卡持卡人的服務使用次數將**合併**計算。根據此計算方法，每個曆年首6次單程服務(以實際服務使用日期為準)可享優惠價每程每輛HK\$350，而由第7次起每程每輛收費為正價HK\$800。

東亞銀行World Mastercard卡名貴轎車機場接送服務預訂表格

預訂方法：(電郵)bea@airportlimousine.com.hk/(傳真)3152 2791

請於**服務使用日前最少48小時至30個曆日內**遞交已填妥之表格。每位持卡人每程只可預訂**1輛轎車**。服務須視乎轎車供應而定。
此禮遇不適用於東亞銀行Flyer World Mastercard卡及香港馬主協會World Mastercard卡。

持卡人資料(個人資料只作預訂服務之用。)

持卡人英文姓名(必須為乘客之一)：		
聯絡電話號碼：	電郵：	傳真號碼：
東亞銀行World Mastercard卡賬戶號碼：5 4 5 2 2 9		有效日期(月份/年份)： /

預訂詳情

服務種類 ¹ ：	<input type="checkbox"/> 單程(只須填寫單程下各項資料) <input type="checkbox"/> 雙程(請同時填寫單程及回程下各項資料)	
	單程	雙程
車種(須視乎供應而定)：	<input type="checkbox"/> 平治S系(4座位) <input type="checkbox"/> 豐田Alphard(6座位)	<input type="checkbox"/> 平治S系(4座位) <input type="checkbox"/> 豐田Alphard(6座位)
乘客數目(包括持卡人)：		
上車日期及時間 ² ：		
上車地點：		
目的地：		
航班編號：		
離港/抵港時間：		
中途站 ³ (如有)：		
特別要求(如有)：		

持卡人必須於登車時出示其已登記之東亞銀行World Mastercard卡及簽署確認回條以作核實，否則須以東亞銀行World Mastercard卡支付正價服務收費¹。

持卡人簽署：_____ 日期：_____ (必須與信用卡上簽署相同)

服務確認電郵將會於收妥表格後2個曆日內發送予持卡人。服務費及附加費(如適用)，將於東亞銀行World Mastercard卡收取。如欲查詢詳情、更改或取消已預約的服務⁴，請致電機場豪華轎車服務有限公司：2116 3133(星期一至五上午9時至下午6時，星期六上午9時至下午1時)。如欲於使用服務前24小時內查詢詳情，請致電9155 0029(24小時服務熱線)。

	優惠價	正價
¹ 服務收費(每程每輛收費，已包括行李運費、燃油費、隧道費及過橋費(如適用)。)	HK\$350	HK\$800
附加費： (由機場豪華轎車服務有限公司收取)		
² 凌晨服務附加費	於00:00至06:59時段內使用服務每程每輛收費HK\$200	
³ 額外停站收費	中途額外停站每站收費HK\$250	
⁴ 更改/取消預約費用	於約定時間少於24小時前更改或取消預約收費HK\$400，並必須以 電郵通知機場豪華轎車服務有限公司	
額外等候收費	離港接送服務：如等候時間 超過約定時間20分鐘 ，其後每15分鐘收費HK\$150 抵港接送服務：如等候時間 超過實際抵達時間1小時 ，其後每15分鐘收費HK\$150	
未能如約使用服務	HK\$880	
接機服務	HK\$200，於香港機場抵港大堂B區	

其他條款及細則：

1. 於上車地點使用泊車服務須額外支付泊車費。
2. 行李容量以車輛尾箱容量為準。
3. 如行李在行程中損毀或遺失，機場豪華轎車服務有限公司之最高賠償總額為HK\$500。
4. 機場豪華轎車服務有限公司保留隨時更改附加費之權利而無須事前通知。
5. 持卡人可透過東亞銀行World Mastercard卡客戶服務熱線3608 6618或登入電子網絡銀行服務，查詢已使用的次數。

借定唔借？還得到先好借！